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Utvalg: Nordreisa næringsutvalg 
Møtested: , Teams 
Dato: 15.06.2020 
Tidspunkt: 12:00 

 
Kaukus varainnkalling 
Nordreisa kommune har tatt i bruk ett nytt digitalt system for automatisk varainnkalling. Det 
betyr at alle faste medlemmer får tilsendt en egen e-post med en lenke til møtet – dersom 
noen av de faste melder forfall må de gjøre det ved å klikke seg inn på tilsendt lenke. Når de har 
meldt forfall vil det automatisk gå en sms til første vara på listen. Dersom denne vara svarer nei 
– går spørsmålet videre til neste på listen. 
 
Dere skal altså ikke lenger melde om forfall til servicetorget – men bruke det nye systemet vi 
har tatt i bruk - Kaukus varainnkalling. 
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                                        Saksliste 
 
Utv.saksnr Sakstittel U.Off Arkivsaksnr 

PS 24/20 Referatsaker   
PS 25/20 Belysning av elveparken og gammelbrua  2016/1335 
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PS 24/20 Referatsaker



 

Nordreisa kommune 
Ráissa suohkan 
Raisin komuuni 

Arkivsaknr:       
2016/1335-15 
Arkiv:                060  
Saksbehandler:  Jan F. 
Fjære 
 Dato:                 
09.06.2020 

 
 
 

Saksfremlegg 
Utvalgssak Utvalgsnavn Møtedato 
25/20 Nordreisa næringsutvalg 15.06.2020 

 

Belysning av elveparken og gammelbrua 

Kommunedirektørens innstilling 
VeAdministrasjonens forslag til løsninger for realisering av prosjektet godkjennes av 
næringsutvalget.  

Saksopplysninger 
Verte lagde et skisseprosjekt i 2017 for belysning av elveparken og gammelbrua. De utarbeidet 
denne situasjonsplanen: 

 

Verte pekte på noen aktuelle løsninger for benker og belysning i elveparken, som dette: 
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Belysningsmuligheter for Gammelbrua som dette: 

 

Budsjett for belysning i elveparken og brua som del av tiltak 2019 med støte fra 
Miljødirektoratet var følgende: Kjøp av varer og tjenester kr. 150.000 og prosjektadministrasjon 
kr. 50.000.  

Det ble først tatt kontakt med Glamox og gjennomført et par 
befaringer for å få forslag til armaturer derifra. Etter en tid ble det 
klart at Glamox ikke kunne levere armaturer som skulle inngå i 
kommunens lysstyringssystem Citytouch. 

Da ble JB elektro forespurt. Det ble gjennomført befaringer for å 
vurdere aktuelle armaturtyper. Den typen som var beskrevet av 
Verte ble vurdert, men fordi denne type armaturer lett kan bli utsatt 
for hærverk og lar seg lett velte, ble andre typer armaturer vurdert. 
Den type armatur som er brukt i trekanten ble vurdert som aktuell, 
for å få en felles profil på belysingen i området, se bilde til venstre.  

 

 

I forhold til lyssetting av brua var kulturminnemyndigheten klare på at de ikke ønsket tekniske 
installasjoner på brua som kunne påvirke bruas uttrykk. Derfor ble en løsning vurdert for å 
belyse brua utenifra. 

I mars mottok vi et pristilbud fra JB elektro på totalt kr. 253.000 ex. mva. Dvs. langt over 
budsjett. De ble bedt om å prise lyssettingen av elveparken separat (uten at brua inkluderes). Det 
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ga et pristilbud på kr. 153.000 ex. mva. Dvs. litt over budsjett, men kan realiseres med noe 
redusert godtgjørelse for prosjektadministrasjon av kommunen.  

Nå undersøkes muligheten for å montere lyskastere mot brua montert på badstua eller bodene 
ved siden av denne. Her er strømtilkobling tilgjengelig, og styringen kan utføres med en enkel 
lys-sensorbryter. Da trenger ikke armaturer å være kompatible med Citytouch. Dersom en slik 
løsning skal realiseres må det dekkes av kommunale driftsmidler.  

 

Vurdering 
Foreslåtte løsninger ivaretar ønsket om utendørsbelysning i elveparken på en god måte innenfor 
de økonomiske rammer som er stilt til disposisjon til formålet. Det er ikke lik forslagene i skisse 
fra 2017, men de har vist seg vanskelig å realisere. 
 
Administrasjonen tilråd derfor at det lyssettes med samme armatur som i trekanten for å få et 
helhetlig uttrykk i sentrum. 
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